
Zajistíme místa ve školách pro naše děti! Vzdělání je prioritou!
Plány na přístavbu školy se řeší již 8 let. Poslední krok, který město zatím v této věci udělalo,je vypsání veřejné zakázky na projektovou dokumentaci pro stavební povolení. To se stalonecelý rok po té, kdy tento krok schválilo zastupitelstvo. Dále bylo schváleno vypracovánístudie proveditelnosti, která je nutná pro podání žádosti o dotaci z evropských zdrojů. Tatodotace ale není příliš vhodná, protože peníze lze využít pouze na vybudování odbornýchučeben, my ale potřebujeme kmenové třídy a zázemí. Takže i když dotace pokryje 90 %uznatelných nákladů, ty budou tvořit relativně malou část celkových nákladů na rozšířeníškoly. Bohužel projektová dokumentace se nebude týkat nové tělocvičny, kterou ale takénutně potřebujeme.
Také se začneme intenzivně zabývat plány na rozšíření kapacity mateřské školy. Veltrusy seneustále rozrůstají. Do nových domů se stěhují hlavně mladé rodiny, které již mají neboplánují děti. Na to reagovat musíme okamžitě reagovat.. Už teď je pozdě.
Radnici a veškeré informace z ní můžete mít v kapse!
Chceme stále většímu počtu lidí, kteří si oblíbili moderní technologie, umožnit v maximálnímožné míře vyřídit si věci elektronicky.
Také zajistíme, aby se k vám informace o tom, co se ve městě děje dostávali všemi možnýmidostupnými informačními kanály. Občan nemá být Sherlock Holmes, který pátrá poinformacích, ale město mu je má nabízet na sociálních sítích, které běžně používá.
Dále prosadíme vstup našeho města do spolku Otevřená města z. s., jehož členové získávajímožnost používat (v rámci ročního poplatku 2 Kč za obyvatele) aplikace pro transparentníhospodaření. Například rozklikávací rozpočet CityVizor. Zavedeme transparentní účet města.Tam uvidíte, za co město utrácí vaše peníze. Samozřejmě zachováme soukromí vás občanů,kteří platíte městu různé poplatky.
Samozřejmě zachováme a zkvalitníme přímé přenosy z jednání zastupitelstva města, kterénáš lídr Lukáš Kohout před více než rokem z vlastní iniciativy a bez odměny začal vysílat.Navíc budeme zveřejňovat i záznamy, které si budou moci všichni kdykoli zpětně přehrát.
Zlepšíme fungování odpadového hospodářství a odměňovat ty,kteří se chovají odpovědně
Nejlepší odpad je ten, který nevznikne. To je, jak všichni víme, v dnešní době velicekomplikované. I tak máme mnoho možností jak zlepšit současný stav. Naším cílem je změnitvyhlášku o nakládání s komunálním odpadem tak, aby lidé platili za odpad, který skutečněvytvoří.
Služby spojené se zpracováním odpadů se neustále zdražují, ať kvůli inflaci, rostoucím cenámpohonných hmot, či skládkování, které tak jako tak brzy skončí. Jednou z možností je postavit



se kartelu svozových firem a (ideálně ve spolupráci s dalšími obcemi) zřídit vlastní svozovoufirmu. Tak jako to udělali třeba na Mšensku či Nymbursku.
Za energii, kterou ušetříme nebo si ji vyrobíme, nemusíme platit
Doba je velice příznivá k tomu investovat do tzv. energetické soběstačnosti. Zahájíme projektyna zateplování městských budov, instalace solárních panelů na jejich střechy a přechod najejich vytápění tepelnými čerpadly.
Vstříc aktivním občanům - participace
Zavedeme tzv. participativní rozpočet. Ten funguje tak, že město vyčlení část svéro rozpočtuna projekty, které navrhnete a vyberete vy - občané. Kdokoliv z vás, nebo třeba nějaká parta čispolek navrhnou projekt a představí ho občanům města. Občané potom o těchto projektechhlasují, a ty které uspějí, následně město realizuje. Navíc Středočeský kraj nabízí svým obcímzdarma webovou aplikaci na správu participativního rozpočtu a na jeho první ročník věnuje50.000,- Kč.
Za energii, kterou ušetříme nebo si vyrobíme, nemusíme platit
Doba je velice příznivá k tomu investovat do tzv. energetické soběstačnosti. Zahájíme projektyna zateplování městských budov, instalace solárních panelů na jejich střechy a přechod najejich vytápění tepelnými čerpadly.
Rozvoj města musí mít svou koncepci a strategii
Náš městský rozpočet samozřejmě na všechny výzvy, které popisuji výše nestačí. Abychombyli úspěšní v podávání žádostí o dotace z evropských, národních či krajských zdrojů, musímebýt připraveni. Proto vytvoříme strategický plán rozvoje města a investic, který bude veřejný.Postupně podle priority jednotlivých projektů budeme transparentně soutěžit zhotovováníprojektové dokumentace pro jejich získání.
Stav místních komunikací a chodníků nás všechny dlouhodobě trápí. Opravy, údržba čibudování nových stojí spoustu peněz. V rámci již zmíněného plánu investic přehledně najdete,kdy a kde budeme tyto akce plánovat. Ten budeme pravidelně aktualizovat, zejména podlemožnosti čerpání dotací na tyto plánované investice.
Veřejná hromadná doprava
Ve spolupráci se Středočeským krajem a jeho organizací spravující veřejnou hromadnoudopravu IDSK budeme usilovat o optimalizaci spojů. V současné době není možné se dostatdo Kralup kolem 7. hodiny. A naopak z vlaků přijíždějících kolem 9. večerní se nedostanete doVeltrus. Také víkendové spojení není úplně ideální.



Meziobecní spolupráce
Mnoho z výše popsaných témat a problémů přesahuje hranice jednotlivých měst a obcí.Přesto za ně mají odpovědnost. Je to např. zřizování základních a mateřských škol, dopravníobslužnost, odpadové hospodářství, ale třeba i projekty digitalizace jsou věci nesmírněnákladné. Není v silách zejména malých měst a obcí je zvládnout samostatně. Proto usilujemeo nastavení kvalitní meziobecní spolupráce v rámci ORP Kralupy nad Vltavou, díky kterébudeme moci společnými silami lépe čelit těmto výzvám.
I nadále budeme podporovat kulturu a spolkový život
V této oblasti si myslíme, že naše město nabízí velmi širokou paletu příležitostí. Ale stále je cozlepšovat. Naším cílem je maximální využití nově vznikajícího komunitního centra naprotibráně do zámeckého parku a nabízet nejen zde kulturní a společenské vyžití pro všechny odmalých dětí pro seniory.
Samozřejmě budeme pokračovat a vylepšovat Happening na starém mostě, ze kterého se zata léta stal vyhledávaný kulturní festival pro lidi ze širokého okolí.
Aktualizujeme stávající grantový program na podporu spolků a kulturních akcí, aby odpovídalsoučasným potřebám. Take budeme iniciovat vznik pracovní skupiny nebo i výboru prospolkový život, kde by mělo mít každý veltruský spolek svého zástupce. Od toho si slibujemevětší spolupráci a koordinaci plánovaných akcí a jejich vzájemnou podporu.
Podpora sportu a zdravého životního stylu
I nadále budeme podporovat spolupracovat se sportovními oddíly působícími ve Veltrusích.AFK Veltrusy, SDH Veltrusy, Sokol i ASPV, ale budeme podporovat i vznik novýchsportovních kroužků či oddílů. Budeme chtít navázat spolupráci i s kanoistickým oddílem TJKaučuk Kralupy, který reálně působí v našem městě.
Postavíme nová hřiště nejen pro děti, ale i pro mládež a dospělé i seniory, kde budete mociaktivně trávit volný čas sportem.
Vstoupíme do jednání s majiteli pozemků pod částí fotbalového hřiště, abychom mohli tentoprostor využívat pro další sportovní aktivity.
Dostupná a kvalitní zdravotní péče
Chceme abyste vy i vaše děti měli v našem městě i nadále dostupnou a kvalitní lékařskoupéči. Proto budeme úzce spolupracovat s doktorkami Vokálovou a Hajkovou. Budeme usilovato zřízení ordinace zubního lékaře, popř. dalších zdravotnických služeb jako je fyzioterapie,psychologická poradna atd.



Péče o životní prostředí znamená lepší život pro nás všechny
Plánujeme pravidelnou výsadbu zeleně a nedopustíme zastavění těch málo zelených ploch,které ve městě máme. Sice sousedíme s krásným parkem veltruského zámku, ale zeleň jedůležitá i uvnitř města!
Udržitelný cestovní ruch - spolupráce se Zámkem
Sousedství barokního skvostu v podobě veltruského zámku našemu městu bohužel nepřinášímnoho benefitů. Spolupráce se zámkem není v posledních letech jednoduchá. Budemeusilovat o restart vztahů, uzavření smlouvy o vzájemné spolupráci - podobně jako mají Kralupynad Vltavou - a koordinovat cestovní ruch tak, aby z něj měli užitek všichni.
Budeme iniciovat ve spolupráci s okolními obcemi, které nabízí zajímavé turistické zážitky(Nelahozeves, Kralupy nad Vltavou, Velvary atp.) vznik oblastní nebo lokální organizacedestinačního managementu. Ta propojuje veřejný sektor, podnikatele a producenty cestovníhoruchu (majitele či správce památek, turistických atrakcí či organizátory společenských akcí) akoordinuje jejich spolupráci, aby byl cestovní ruch v dané oblasti přínosný pro všechny a nebyljen obtěžující pro místní obyvatele.
Sociální služby a podpora seniorů a potřebných
Po zpracování analýzy vašich potřeb v sociální oblasti nastartujeme spolupráci s neziskovýmsektorem pro jejich zajištění v rozsahu, který potřebujete. Vše budeme průběžně monitorovata upravovat podle vašich aktuálních potřeb. Chceme podporovat částečné úvazky v případěvzniku nových pracovních míst.


